
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 26. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1170
Mener ministeren, at der er tale om en rimelig retssikkerhed for de landmænd, der
oplever, at der, efter de har fået en miljøgodkendelse, er blevet kortlagt kategori 1 eller
kategori 2 natur i nærheden af deres husdyrproduktioner, som betyder, at de ved en
revurdering ikke længere vil kunne fortsætte den hidtil lovlige produktion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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